

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Effect of Temperature Control of Bladder Irrigating Solution on the Rehabilitation of Patients after Improved Enucleation of Prostate

(膀胱冲洗液温度控制对改良前列腺剜切术后患者康复的影响)

L. L. LIANG, X. H. ZHANG, Q. Q. SUN, G. F. ZHANG.....13

The Effects of Token Therapy on the Rehabilitation of the Female Schizophrenic Patients in the Community

(代币强化行为疗法对社区女性精神病人的康复研究)

C. J. JIN.....19

Clinical Study on the Application of Comprehensive Nursing Mode for Chronic Wound Care to Reduce Wound-Related Pain

(慢性伤口综合护理模式应用于改善伤口相关性疼痛的临床研究)

L. WU, Y. H. FAN, L. L. ZHANG, F. ZHOU, S. J. ZHOU, H. YING, F. WANG, J. LI.....23

Investigation of the Knowledge of First Aid about Sports Injury among Medical Students in Guangzhou

(医学生运动损伤急救知识的调查)

Y. H. CHEN, K. LIU.....29

Evaluation of the Rehabilitation Effect of Patients after Total Knee Arthroplasty Using Digital Multimedia Transmission Medium

(运用数字多媒体传播媒介对促进全膝关节置换患者术后康复的效果评价)

L. L. LIANG, Q. L. MEI, Y. ZHOU, X. H. ZHANG, R. JIANG, H. LIANG.....35

Nursing Care of Vagal Reflex after Interventional Treatment for Acute Lower Limb Arterial Embolism

(急性下肢动脉栓塞介入术后迷走神经反射发作的护理)

B. WANG, X. L. ZHANG.....41